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E4_BA_9B_E9_A5_B1_E5_c96_646473.htm What value will there

be in life if we are not together? Run away with me. 如果我们不能

在一起，生活还有什么意义？跟我私奔吧。 《成为简奥斯汀

》 I know someone in the world is waiting for me, although I’ve no

idea of who he is. But I feel happy every day for this. 我知道这世上

有人在等我，虽然我不知道我在等谁，但为了这个，我每天

都非常快乐。 I don’t know how to say goodbye. I can’t think

of any words. 我不知道该如何说再见。我不能想出说什么。 --

《罗马假日》 One love, one lifetime. 此生此情不渝。 Anywhere

you go Let me go too. 无论去何处都让你我形影不离。 --《歌剧

魅影》 Tell you what, the truth is, sometimes I miss you so much

that I can hardly stand it. 告诉你，真相就是，我有时想你想的

都快崩溃了。 I wish I knew how to quit you! 如果我知道怎么戒

掉你，那该有多好。 --《断背山》 Don’t worry. In moments

you’ll be sleeping as soundly as you’ve ever slept. And when you

awake I’ll be waiting for you, and so will all the world. 别害怕。很

快就你会陷入沉睡。当你再次醒来时，我会等着你，整个世

界都会等着你。 --《夜访吸血鬼》 I... love you too much to

condemn you. 我太爱你，所以不想害了你。 Then... I give you

life eternal. Everlasting love. The power of the storm. And the beasts

of the earth. Walk with me... to be my loving wife... forever. 那么，

我会给你永恒的生命，永恒的爱，风暴的力量和大地上的野

兽。跟我走吧，做我的妻子，永远。 Do you believe in destiny?



That even the powers of time can be altered for a single purpose?

That the luckiest man who walks on this earth is the one who finds

true love? 你相信冥冥之中有谁在指引我们的命运么?就连时间

都被这种力量所操控,生命的极致其实是⋯得到真爱。 --《惊

情四百年》 If you come, we’ll never be safe, Men will hunt us, the

gods will curse us. But I’ll love you. Till the day they burn my

body...I will love you. 如果你跟我走，我们将永无安宁之日。我

们会被追杀，遭众神诅咒。但我会爱你，直到我死的那一天

。我会永远爱你。 --《特洛伊》 相关推荐： #0000ff>看《豚
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